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PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  

                   GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR  GORNJA VEŽICA 
      VIJEĆE MJESNOG ODBORA  
 

KLASA :     026-02/20-01/10 
URBROJ : 2170/01-09-10-20-16 
Rijeka,       27. 10. 2020. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 20. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

20. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 27. listopada 2020. godine (utorak) s 
početkom u 15,30 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Razmatranje programske aktivnosti Doček Sv. Nikole – prosinac 2020. 

godina i usvajanje Rebalansa Financijskog plana za 2020. godinu 

2. Razmatranje zahtjeva za korištenje prostora – HSU 

3. Usvajanje Programa rada i Financijskog plana za 2021. godinu 

4. Razno  
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Obzirom na situaciju s pademijom Covida-19, predsjednik Vijeća je nazočne 
upoznao sa pristiglim dopisom pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu vezano 
za preporuke održavanja programa Vijeća te sa Odlukom o nužnim epidemiološkim 
mjerama radi sprječavanja prijenosa bolesti Covid-19 a koja je stupila na snagu 25. 
listopada o. g.  
 Radi ozbiljnosti situacije, Vijeće je donijelo  

Zaključak  

 Kako se uz programe eko akcije i Dana MO G. Vežica, neće održati ni 

program Doček Svetog Nikole te je Rebalans Financijskog plana MO 

Gornja Vežica za 2020. jednoglasno usvojen.  
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AD 2 
 
Nazočni su razmotrili zahtjev HSU vezano za korištenje prostora a s čijim 

zahtjevom su upoznati i putem e-maila na što su iznijeli pozitivno mišljenje.  
 
 

AD 3 
 
 Nazočnima je prenijeta informacija da su Programi rada za 2021. Godinu 
razmotreni od strane Povjerenstva te je sukladno planiranom, usvojen i Financijski plan 
za 2021. godinu.  
 
 

AD 4 
 

Pod točkom razno prenijeta je informacija o sastanku sa predsjednicima Vijeća 
koji bi se 5. studenog s početkom u 18 sati trebao održati sa predstavnicima II. PP na 
temu „Sporazum o međuresornoj suradnji i koordinaciji u području sprječavanja nasilja i 
drugih ugrožavajućih ponašanja na lokalnoj razini“. 

Mjesto održavanja sastanka javit će se naknadno.  
 

 
 

Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 27. listopada 2020. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
          Sonja Ban Oklobdžija                                                    Ozren Kraljić 


